

## 舒小佩女士



舒小佩女士為頂運有限公司之創立人及持有人。其公司成立於一九九七年，主要業務為物業投資及管理，項目包括住宅、寫字樓、零售店舖及停車場。此外，舒女士亦為舒小佩慈善基金之設立人。

舒女士畢業於香港公開大學，於二〇〇六年獲頒語言與翻譯文學士學位；並於二〇一一年獲香港理工大學頒發酒店及旅遊業管理碩士學位。

舒女士熱心支持慈善公益，經常捐款予慈善機構，以幫助香港及內地有需要的人士。她亦十分關注兩地專上教育的發展，曾多次向兩地大學捐款。

多年來，舒女士一直與公開大學保持緊密連繫，對母校的辦學使命尤其認同。公開大學為曾經錯失求學機緣的人提供第二次學習機會，她自己亦因而實現了接受大學教育的願望。在畢業兩年後，舒女士回饋母校，以頂運有限公司名義捐款一百萬元資助本校第二期校舍發展項目，是本校歷來最大筆的校友捐款之一。為表謝意，大學將第二期校舍（郭德勝樓）的一間課室命名為「舒之昌堂」，以紀念舒女士已故父親。

此外，舒女士亦捐款支持本校的學生資助基金，通過頒發獎學金和助學金，以嘉許及鼓勵學業成績優異的同學。二〇一三年，舒女士憑藉她的遠見和善心，再次捐款一百萬元成立「頂運有限公司——舒小佩『在職爸爸』助學金」，旨在協助錯過了大學教育的在職父親，實現取得大學學位的夢想；同時亦以此作為身教，啟發子女效法其父親堅毅的學習精神。

為表揚舒小佩女士對香港及本校所作的貢獻，現恭請校董會主席先生頒授榮譽大學院士榮銜予舒小佩女士。

## *Ms Katie Shu Sui-pui*

Ms Kaite Shu Sui-pui is the founder and owner of Regal Fortune Limited. Established in 1997, the company specializes in property investment and management covering residences, offices, retail shops and car parks. Ms Shu is also the Settlor of Katie Shu Sui Pui Charitable Trust.

Ms Shu received a Bachelor of Arts degree in Language and Translation from the OUHK in 2006 and a Master of Science degree in Hotel and Tourism Management from the Hong Kong Polytechnic University in 2011.

Being a big-hearted supporter of charitable service, Ms Shu has made constant donations to various charitable organizations helping needy in Hong Kong and mainland China. She is also passionate about the development of higher education and has been contributing to universities in both places.

After graduating from the OUHK, Ms Shu remains strongly connected to her alma mater. Having been given the chance to fulfill her wish of getting university education, Ms Shu shares the same belief in the OUHK's mission of providing a second chance to those who have previously missed the opportunity to pursue studies. In 2008, she donated \$1 million in the name of Regal Fortune Limited for the development of the OUHK's Campus Phase II project. This was one of the largest donations received by the University from alumni. In return, the University named one of the classrooms of the Phase II building (Kwok Tak Seng Building) Shu Chi Chong Hall after Ms Shu's late father.

Ms Shu has also contributed to the OUHK's Student Assistance Fund, giving fiscal support and recognition of outstanding academic performance to her fellow schoolmates through bursaries and scholarships. Again her compassion and vision led her to generously donate another \$1 million last year to establish the Regal Fortune Limited – Katie Shu Sui Pui Bursary for Working Fathers. Its purpose is to help working fathers who missed higher education to achieve their dream of obtaining a university degree and their perseverance in learning will inspire and set an example for their children.

In recognition of Ms Kaite Shu's contributions to Hong Kong and the University, may I invite the Chairman to present her with the Honorary University Fellowship.